
Protokół nr 7 / 2022 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy 

Rady Gminy Bojszowy 

z dnia 8 września 2022 r. 

Temat posiedzenia: 

 

1.     Otwarcie i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2.     Propozycje do Projektu Budżetu na 2023 rok. 

3.     Sprawy bieżące w tym przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzeni komisji. 

4.     Zakończenie posiedzenia. 

 

I. Obecni na posiedzeniu prowadzonym w trybie hybrydowym: 

 

1. Członkowie Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy – obecni wszyscy członkowie.  

 

II. Przebieg posiedzenia. 

 

Ad.1 

Posiedzenie Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy odbyło się w trybie 

hybrydowym, tj. przy pomocy środków bezpośredniego porozumiewania się na 

odległość (zdalny tryb obrad) oraz w urzędzie gminy. Posiedzenie Komisji rozpoczął 

Przewodniczący Adam Czarnynoga powitaniem Radnych Członków Komisji. 

Następnie Przewodniczący Komisji przedstawił obecnym planowany porządek obrad, 

który jednogłośnie został przyjęty przez ośmiu członków Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gminy Bojszowy. 

Ad.2 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy Adam Czarnynoga 

odczytał pismo Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej w Bojszowach w sprawie 

wsparcia finansowego przy zakupie nowego lekkiego samochodu ratowniczo-

rozpoznawczego typu Pickup z napędem 4x4. Pismo w załączeniu. 

Następnie przewodniczący po kolei oddał głos Radnym:  

- Radny Andrzej Rokowski, który w pierwszej kolejności uzupełnił informacje 

dotyczące powyższego pisma, jak i również jako propozycję do Projektu Budżetu 

ponowił prośbę o wykonanie projektu ulicy Fabrycznej. Kolejną prośbą jest zakup 

nowych urządzeń zabawowych do mini parku „Zandgruba”. 

- Radna Urszula Białożyt, która poprosiła o wykonanie dokumentacji ul. 

Dąbrowskiej, 

- Radny Marek Kumor ma propozycję dla wszystkich miejscowości: mianowicie 

wykonanie siłowni zewnętrznych. Kolejną propozycją jeżeli istnieje możliwość 

wystąpienia przez Urząd Gminy do podmiotów, które organizują przetargi 

modernizacji ulic w całości tzw. Programu (ul. Fabryczna, Barwna… itp.) by środki 

były przyznane na całe zadanie. Jeden zbiorczy projekt na wszystkie ulice. 

- Radny Roman Horst przeczytał pismo z propozycjami do Projektu Budżetu na 

przyszły rok. Pismo w Załączeniu, 



- Radna Krystyna Knopek popiera prośby Radnego Andrzeja Rokowskiego, 

- Radny Sebastian Lysko prosi o remont ulicy Dolnej, 

- Radny Łukasz Mrzyk prosi o przearanżowanie boiska za OSP, rozwiązać 

sprawę związaną z parkingiem, dokupienie Toalety przy placu zabaw, zakup nowej 

łodzi ratowniczej. Pismo w załączeniu. 

- Radny Janusz Wawrzyczek prosi o remont budynku OSP w Międzyrzeczu, 

wykonanie chodników, ulic w gminie, umieszczenie radaru edukacyjnego na ulicy 

Żubrów, zabezpieczyć środki na prace heraldyczne herbu gminy i logo miejscowości. 

Zakup pralko-suszarki dla klubu sportowego Polonii Międzyrzecze. 

- Radny Krzystof Komanedra poinformował, że razem z Radnym Mariuszem 

Oroczem złożyli propozycje do projektu Budżetu na 2023 r. w dniu dzisiejszym w 

biurze Rady. 

- Radny Mariusz Orocz prosi o zwiększenie ilości kursów, dowozów i odwozów  

ze szkoły dla dzieci w orzeczeniu o niepełnosprawności. 

- Radny Grzegorz Kotas prosi o zainstalowanie biofiltra do przepompowni 

ścieków P3 w Bojszowach Nowych, wykonanie siłowni „Street Workout” przy placu 

zabaw w Bojszowach Nowych, wymina ośw. ulicznego na ulicy Ruchu Oporu na 

energooszczędne typu LED, wykonanie odcinka ścieżki rowerowej łączącej Bojszowy 

Nowe z Międzyrzeczem, przebudowa ulicy Szkolnej wraz z budową chodnika oraz 

oświetlenia ulicznego, 

- Radny Adam Czarnynoga zgłosił potrzebę przeprowadzenia remontu, 

malowania podbitki dachowej na hali sportowej w Bojszowach oraz przeglądu innych 

obiektów gminnych ze względu na ich niezadowalający stan techniczny, wizualny. 

Ad.3 

Następnie Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy przeczytał 

protokół z ostatniego posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy, który następnie 

został poddany pod głosowanie z uwzględnieniem uwagi Radnej Urszuli Białożyt. 

 

Protokół zaopiniowano pozytywnie  - 6 głosami za, brak głosu – Radni: 

 Marek Kumor i Marcin Duży. 

 

Ad.4 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy Adam Czarnynoga 

podziękował za przybycie oraz zakończył posiedzenie komisji. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

             Protokołował :                                       Przewodniczący: 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy                Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy 

          Adam Czarnynoga                    Adam Czarnynoga 

 

Bojszowy, dnia 8 września 2022 roku 


